
Madame M. Raets, échevine, donne lecture de la réponse suivante : 

 

De opvang werd niet op de school georganiseerd zoals tijdens de 1ste lockdown. Dit omdat volgens 

de richtlijnen van de Vlaamse overheid de klassen als bubbels moeten worden beschouwd en dat 

ingevolge deze nieuwe maatregel de kinderen niet mogen gemengd worden. Deze richtlijnen moeten 

ook dadelijk worden opgevolgd. Er is onvoldoende personeel om de bubbels tijdens de opvang te 

bewaren. Om het risico op besmettingen te beperken, is in overleg met het schoolbestuur beslist om 

geen opvang te organiseren. De sanitaire maatregelen worden door de school Everheide strikt 

toegepast en nageleefd, maar de goede werking en de organisatie van de school staan centraal, 

evenals de bescherming van de kinderen en ons personeel. De maatregel dat de klasbubbels niet 

gemengd mogen worden, betekent dat het organisatorisch onmogelijk is, gelet het beschikbare 

personeel (waar we ook met afwezigheden doorziekte en quarantaine te kampen hebben), om de 

opvang te organiseren. Deze maatregel zal van toepassing zijn zolang aan scholen gevraagd wordt 

om met klasbubbels te werken. Natuurlijk hopen we zo snel mogelijk terug te keren naar een 

normale situatie, maar we zijn afhankelijk van de maatregelen die worden genomen. Het voorstel 

van de heer Mommart om ouders te betrekken en ze in te schakelen om zo de opvang te verzekeren 

is niet haalbaar vanwege de corona maatregelen, omdat dit mogelijke besmettingen zou kunnen 

veroorzaken, en ook omdat om een goede en kwalitatieve opvang te verzekeren het aangewezen is 

om hiervoor mensen met de juiste opleiding en ervaring in te schakelen.  


